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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,Balassi Bálint Intézet II." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/10361 . számon benyújtott kérdésemre Miniszter Úr igen érdekes, de tartalmilag kissé
pontatlan választ adott. Szeretném felhívni Miniszter Úr figyelmét arra, hogy a külföldi kulturális
intézetek és az a három intézmény, amelyből 2002 elején létrehozták a Balassi Bálint Intézetet,
korábban sem tartozott egységes irányítás alá . Kérdéseim azonban nem a történeti visszatekintést
célozták, legyen az egyébként bármennyire érdekes is, hanem egy, a jelenlegi kormány alatt
kialakult helyzetre, illetve annak most esedékes megoldására vonatkozott .

Kérdezem Miniszter úrtól:

Ezért felteszem a kérdést : folytat-e az NKOM és az OM tárgyalásokat arról, hogy a Balassi Bálint
Intézet feladatainak egy része vagy egésze átkerüljön az Ön által vezetett tárcához?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2004 . június 25 .

ürazággyűlés Hivatala
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